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KPR § 18      

 

Matavgift korttidsboende 
 

Beslut 

Rådet antecknar informationen till protokollet. 

 

Ärendet 

KPR:s fråga: Man kommer till korttids kl. 14.00 på ankomstdagen och slutar kl. 

11.00 på avgångsdagen men kommunen tar ut en matavgift för hel dag. Varför 

tar kommunen betalt för maten som inte levereras? Redan 2008 påtalade KPR 

problemet, men ingenting har hänt. 

 

KPR anser att det inte är en ren taxefråga utan det handlar om tillämpning av 

taxan. Förvaltningen borde kunna lösa det här på ett administrativt sätt. 

 

Socialnämnden har beslutat att se över rutiner och debitering av korttidsplats 

under budgetprocessen inför budget 2016. Frågan ska hanteras som ett ärende i 

samband med antagande av budgeten, säger ordföranden. 
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KPR § 19      

 

Aktuellt inom verksamheten 
 

Beslut 

Rådet noterar informationen till protokollet. 

 

Ärendet 
Budgetförhandlingar pågår och vi arbetar för att effektivisera vår verksamhet. 

Syftet är att få en budget i balans nästa år. 

 

Det har skrivits mycket om tiggeri. Vi vill kriminalisera organiserande av 

tiggeri, säger ordföranden. 

 

Ljungby, Vaggeryd, Jönköping, Region Jönköping, Värnamo och Markaryd 

verkar för en västlig sträckning av höghastighetsbanan. Ett beslut beräknas fattas 

i slutet av 2016. 

 

Socialnämndens ordförande informerar om förändringar gällande riktlinjerna 

och målen för äldreråden, individ- och familjeomsorgs-, psykiatri- och 

LSS/LASS-råden. Socialnämnden har beslutat att godkänna handlingsplan för 

tillsynsbesök av kontaktpolitiker inom socialförvaltningens verksamhet. Syftet 

med förändringen är att de politiker som är kontaktpersoner för en verksamhet i 

högre grad och på ett enhetligt sätt ska kunna ha den kontakt med verksamheten 

som behövs för att ha insyn i verksamheterna. Detta kommer att ske genom 

tillsynsbesök. Nämndens ledamöter kommer under mandatperioden att besöka 

de olika verksamheterna.  

 

KPR uppmärksammar att man inte fått någon information om detta. 

Socialförvaltningen ska gå ut med information om det inom kort, säger 

socialchefen. 

 

Verksamhetschefer är på plats. Nihad Hodzic blir verksamhetschef för 

omsorgen om funktionsnedsatta och för HSL-verksamheten. Margareta 

Engström är verksamhetschef för äldreomsorgen. Magnus Wallinder är sedan 

den 7 april anställd som verksamhetschef för myndighetsavdelningen och IFO. 

Socialchefen informerar om bilar inom hemtjänsten. Inom hemtjänsten har 

förvaltningen för närvarande 46 bilar totalt, fördelade på sju grupper. Cirka 98,6 

procent av hemtjänstresor 2014 har genomförts med kommunens bilar. 

Det pågår en översyn av hela kommunens bilpark, säger ordföranden. Utredningen 

ska vara klar 2016. 

 

Socialnämnden visar ett underskott mot budget på ca 6 miljoner. Vi kommer att 

behöva arbeta med effektiviseringar för att få en ekonomi i balans, säger 


